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Sēde sasaukta 2025. gada 19. jūnijā plkst. 9  

Sēde atklāta 2025. gada 19. jūnijā plkst. 9.02 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine 

Baha, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, 

deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts 

Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis-darbnespējas dēļ 

deputāts Bruno Bahs-attaisnota prombūtne 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, 

administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra 

Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, ekonomistes Marija 

Abramčika, Māra Dēliņa-Kalniņa, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs 

Dainis Rijkuris, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, 

Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, Vecumnieku vidusskolas direktore Evija Preimane, Iecavas sporta skolas “Dartija” 

direktore Baiba Gāga, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Bauskas 

apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciālisti Māris Šarķis, Aija Fridrihsone, Dace 

Stubure, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Māra Krēgere, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Kultūras 

nodaļas vadītāja Vita Morkūna, Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Jaunatnes 

nodaļas vadītāja Līga Briģe, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

vadītāja Aija Spriņķe, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Izglītības nodaļas 

vecākā metodiķe Ilze Ērgle, Administratīvās nodaļas vadītāja Liene Leveika, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālisti Uldis 

Varnevičs un Ivars Bogdānovs, pretendente Iecavas sporta skolas “Dartija” direktora amatam 

Evelīna Daškeviča 
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Sēdi protokolē Administratīvās  nodaļas domes sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio vizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” 

direktora iecelšanu amatā. 

3. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības 

sadarbības grupā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības 2024. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

5. Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies 

Bauskas novadā!”” nolikumā. 

6. Par atļauju SIA “Bauskas slimnīca” 2025. gadā palielināt kopējās personāla 

izmaksas virs 2,6 procentiem. 

7. Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

8. Par izmaiņām Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijas sastāvā 

9. Par izmaiņām Sporta lietu komisijas sastāvā. 

10. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Vecumnieku vidusskola” nolikumā. 

11. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā 

“Tranzīta ielu Elejas un Mēmeles ielu posmu seguma atjaunošana”. 

12. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam 

atbalstam. 

13. Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

14. Par investīciju projekta “Dārza ielas pārbūve no Biržu ielas līdz pilsētas 

robežai, Bauska, Bauskas novads" pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai. 

15. Par investīciju projekta “Pirmsskolas izglītības grupu telpu ierīkošana Sporta 

ielā 3, Uzvara, Gailīšu pagasts” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai. 

16. Par meža zemes atmežošanu īpašumā “Lauriņi 1”, Ceraukstes pagastā. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 

5-4, Bārbele, Bārbeles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 

5-5, Bārbele, Bārbeles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Medņi” Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 

1.5”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 

11-4, Dāviņos, Dāviņu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Upmalas iela 

10-6, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Upmalas iela 

10-6A, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Salātu iela 6 
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k-2-1, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Dārza iela    

26 k-2-34, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Baznīcas iela 11A”, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas iela   

6 -4, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu iela    

5-18, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Dainas”, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Gaismas iela 

3-2, Gaisma, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

Kūdra-7"-17, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas Kūdra 

7"-9, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazā iela 18”, Codes 

pagastā atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Viesuļi”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežāžu garāža 23”, 

Gailīšu pagastā atsavināšanu. 

 

Sēdes vadītājs svinīgos apstākļos pasniedz Atzinības rakstu Jaunatnes nodaļas vadītājai 

Līgai Briģei par nozīmīgu ieguldījumu darbā ar jaunatni, profesionalitāti, radošu pieeju, 

atsaucību un mērķtiecību, vadot jaunatnes jomu Bauskas novadā.  

Atbildē L.Briģe vēlas visiem pateikties par atbalstu, par doto iespēju būt Bauskas novada 

pašvaldībā kā komandas daļai. Lepojas ar novada jauniešiem, jo viņi bija iedvesmas avots, kas 

ļauj jaunatnes jomai šeit attīstīties, pilnveidoties. Paldies arī deputātiem un vadībai.  

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Izpilddirektors savā ziņojumā atskatās uz četru gadu sadarbības periodu. Jebkurš cikla 

noslēgums ir kaut kā jauna sākums. Uzsver, ka lielākais izaicinājums gan Bauskas novada 

iedzīvotājiem, gan tos pārstāvošajiem politiķiem, gan arī visiem izpildvarā strādājošajiem ir 

vienotas izpratnes un sevis apzināšanās būt piederīgiem vienā no lielākajām pašvaldībām 

Latvijā, jo Bauskas novads ir 5. lielākais novads. Ir bijuši izaicinājumi, kas bija jārespektē visos 

pārmaiņu procesos gan pēc administratīvi teritoriālās reformas, gan arī tieši veidojot pašvaldības 

darbības struktūru. Šī deputātu sasaukuma darbība tika uzsākta lielās pandēmijas laikā, pēc tam 

izaicinājums bija Krievijas agresija un sāktais karš Ukrainā. Tas noteikti ir atstājis ietekmi un 

ekonomiskos izaicinājumus, kuri kopā pārvarēti dažādos aizsāktajos projektos, gan arī tas ir 

iezīmējis jaunu sākumu pašvaldības darbības akcentos un tieši stiprinot šos drošības 

izaicinājumus nākotnē, kas ir svarīgi mūsu iedzīvotājiem. Noslēgumā  izsaka pateicību visiem 
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deputātiem par izpratni un sniegto atbalstu, spēju pārorientēties no lokālu lēmumu pieņemšanas 

uz novada attīstībā vērstu lēmumu pieņemšanu, kas ir sekmīgi izdevies. Protams, šie globālie 

izaicinājumi ir palikuši. Ar šī deputātu sasaukuma darbību novada attīstībā ir ielikti ļoti spēcīgi 

pamati.  

Izpilddirektors informē, ka informācija par pašvaldībā paveikto darbu pagājušajā mēnesī 

pievienota ziņojuma datnēs. 

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” direktora 

iecelšanu amatā. 

 

(I.Romānovs, L.Baha, E.Daškeviča) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Uz vakanto Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” direktora 

amatu tika izsludināts atklāts konkurss. 2025. gada 9. jūnijā noslēdzās pieteikumu iesniegšana. 

Ar rīkojumu izveidotā konkursa komisija, izvērtējot amata pretendentu atbilstību izvirzītajām 

prasībām, par atklāta amata pretendentu konkursa uzvarētāju atzina Evelīnu Daškeviču. Lēmuma  

projektā ir vērtēti un ietverti  novada noteikumi attiecībā uz atlīdzību. Aicina domi atbalstīt 

sagatavoto lēmumprojektu par Evelīnas Daškevičas iecelšanu Iecavas sporta skolas “Dartija” 

direktora amatā ar šī gada 4. augustu. 

L. Bahai pirmais jautājums izpilddirektoram: cik liela konkurence bija uz šo amata vietu? 

Otrs jautājums pretendentei: ko jaunā sporta skolas direktore apstiprināšanas gadījumā  gribētu 

kā jaunais vadītājs šajā iestādē mainīt, kāds ir sasniedzamais mērķis? 

Atbildot uz pirmo jautājumu, I.Romānovs skaidro, ka konkurss, atbilstoši nolikumam, 

notika divās kārtās. Kopumā saņemti  6 amata pretendentu pieteikumi, uz sarunu kārtu tika 

aicināti 3 pretendenti. Pārliecinošākā ar savu redzējumu un komunikācijas prasmēm bija tieši 

E.Daškeviča.   

Atbildot uz otro jautājumu, E.Daškeviča uzsver, ka mērķis ir plašāk attīstīt esošās 

programmas un papildus tām piesaistīt jaunus speciālistus. Iecava nav tik liela, lai varētu aktīvi 

veidot jaunas programmas. Programmai valsts līmenī ir noteikts minimālais dalībnieku skaits, 

kam jābūt, lai grupa izveidotos. Ja tiks veidotas jaunas grupas, var zaudēt esošās programmas. 

Pašlaik programmā tiek uzņemti bērni no septiņu gadu vecuma, ir iecere uzsākt nodarbības jau 

agrākā vecuma posmā, kā arī plānots sporta skolas telpas padarīt pieejamākas arī pārējiem  

iedzīvotājiem, padarot sportu par daļu no iedzīvotāju ikdienas. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Laine Baha) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 231 “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Iecavas sporta skola “Dartija”” direktora iecelšanu amatā”. 
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3.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 232 “Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupā”. 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2024. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, L.Ārente, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: Laura Ārente. 

Sagatavots Bauskas novada pašvaldības 2024. gada publiskais pārskats. Šobrīd Viedās 

administrācijas un reģionālās attīstības ministrijas (VARAM) metodiskie materiāli ļauj pārskatā 

ievietot arī apjomīgāku informāciju, plašāk informējot iedzīvotājus par būtiskākajām pārmaiņām 

un veiktajiem darbiem 2024. gadā. Priekšsēdētāja ziņojumā aprakstīti gan būtiskākie notikumi, 

gan pašvaldības īstenotās pārmaiņas, sasniegumi, kā arī īstenotie infrastruktūras uzlabošanas 

pasākumi un būtiskākie izaicinājumi. Pārskatā sniegta gan vispārīga informācija par pašvaldību, 

ieskicējot tās raksturojošos rādītājus, kā arī sniegts ieskats pašvaldības pārvaldes struktūrā. 

Atbilstoši metodoloģijai, detalizētāka informācija atspoguļota par sniegtajiem pakalpojumiem  

un tām jomām, kas visvairāk skar klientu apkalpošanu, izglītību, kultūru un sportu, darbu ar 

jaunatni, sociālo aizsardzību, tūrismu, uzņēmējdarbību un pašvaldības policijas darba rezultātus. 

Struktūrvienību ziņojumos atspoguļoti gan rādītāju dinamika, gan arī jaunievedumi, kā arī 

skaidrotas notikušās pārmaiņas, sniegts detalizēts apraksts par investīciju projektiem un budžeta 

izpildi. Pārskatā iekļauts izklāsts par labas pārvaldības principiem, kā arī komunikācijas kanālu 

paplašināšanu un izmaiņām struktūrā. Atbilstoši metodiskajiem norādījumiem sniegts plašs 

ieskats sabiedrības līdzdalības mehānisma ieviešanas atspoguļošana, detalizētāk atspoguļota 

informācija par dažādiem pašvaldības piešķirtajiem finanšu  līdzekļiem gan sabiedrisko 

organizāciju iniciatīvām, gan iedzīvotāju iniciatīvām, gan atbalsts sporta jomā un kultūras 

pasākumu finansēšanai. Publiskais pārskats noslēdzas ar ieskatu 2025. gada galvenajos 

uzdevumos. Pārskatā iekļauta arī informācija par piešķirtajiem pašvaldības apbalvojumiem. Lūdz 

apstiprināt 2024. gada publisko pārskatu. 

I.Nagņibeda norāda, ka pārskats nav redzams pie lēmuma projekta. A.Mačeks lūdz 

skaidrojumu, kāpēc pārskats deputātiem nav redzams. Tehnisku iemeslu dēļ ziņojuma datnēs 
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pārskats lielā apjoma dēļ nav pievienojies, A.Mačeks lūdz to nosūtīt deputātiem e-pastos, aicina 

apstiprināt sagatavoto lēmuma projektu.  

I.Nagņibeda no balsojuma atturas, jo nav iespējas iepazīties ar dokumentu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Juris Krievs, Laine Baha) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Inita Nagņibeda) 

"NEPIEDALĀS" -  nav  

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 233 “Par Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 

publiskā pārskata apstiprināšanu”. 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas 

novadā!”” nolikumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums nav 

nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Vilnis Gailums, Juris Krievs, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 234 “Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas 

atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas novadā!”” nolikumā”. 

Deputāti V.Gailums, J.Krievs un V.Čačs balso manuāli paceļot roku. 

 

 

6.p. 

Par atļauju SIA “Bauskas slimnīca” 2025. gadā palielināt kopējās personāla izmaksas virs 

2,6 procentiem. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, vai 

nepieciešams ziņojums. Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Vilnis Gailums, Juris Krievs, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav  

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 235 “Par atļauju SIA “Bauskas slimnīca” 2025. 

gadā palielināt kopējās personāla izmaksas virs 2,6 procentiem”. 

Deputāti V.Gailums, J.Krievs un V.Čačs balso manuāli paceļot roku. 

 

7.p. 

Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva, A.Mačeks, I.Pētersone, I.Nagņibeda, L.Baha) 

 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 9. jūnijā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

Apbalvojumu piešķiršanas komisijas locekļa Jura Krieva iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no 

komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Saņemts domes priekšsēdētāja A.Okmaņa 

iesniegums ar izteiktu vēlmi strādāt šajā komisijā. Sagatavots lēmuma projekts, kurā noteikts 

atbrīvot J.Krievu no minētās komisijas locekļa amata pienākumu veikšanas ar 2025. gada         

25. jūniju un Bauskas novada iedzīvotāja A.Okmaņa ievēlēšanu šīs komisijas sastāvā ar          

2025. gada 26. jūniju. A.Mačeks papildina, ka A.Okmanis izteicis vēlmi strādāt šajā komisijā, jo 

faktiski pārzina visus novada iedzīvotājus un uzņēmējus. 

I.Nagņibeda izsakās, ka A.Okmanis piedalījies gan Apbalvojumu nolikuma izstrādē, gan 

citos jautājumos, kas saistīti ar apbalvošanas procedūru, bet vai par jauna cilvēka iekļaušanu 

komisijā nevajadzēja lemt jaunajam domes sastāvam? A.Mačeks paskaidro, ka tuvākajā laikā būs 

nepieciešams izskatīt vairākus ar apbalvojumu piešķiršanu saistītus jautājumus, tāpēc aicina 

atbalstīt šo lēmuma projektu. I.Pētersone izsakās, ka pēc būtības neiebilst pret A.Okmaņa 

ievēlēšanu šīs komisijas sastāvā, bet uzskata, ka šis nevar būt izņēmums attiecībā pret pārējiem: 

vai ir bijusi iespēja pieteikties arī citiem? Tas ir ļoti necaurspīdīgi. A.Mačeks: konkursu šajā 

situācijā nesludinājām, bet, skatoties, kurš vislabāk pārzina šo jautājumu, komisijas locekļa 

amata vieta piedāvāta A.Okmanim. L.Baha: šobrīd lemšanas brīdī A.Okmanis ir domes 

priekšsēdētājs. E.Grigorjeva paskaidro, ka komisijas sastāvā A.Okmanis iekļauts ar  26. jūniju.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  3 (Mārtiņš Cimermanis, Juris Krievs, Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 236 “Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas 

komisijas sastāvā”. 

 

8.p. 

Par izmaiņām Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 9. jūnijā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijas locekļa Jura Krieva iesniegums, kurā izteikts 

lūgums atbrīvot viņu no komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas ar 2025. gada 25. jūniju. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 237 “Par izmaiņām Nekustamo īpašumu 

atsavināšanas komisijas sastāvā”. 

 

9.p. 

Par izmaiņām Sporta lietu komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 9. jūnijā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

Sporta lietu komisijas locekļa Jura Krieva iesniegums, kurā izteikts lūgums atbrīvot viņu no 

komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas ar 2025. gada 25. jūniju. 

G.Kalniņš: J.Krievs bija šīs komisijas priekšsēdētājs, bet iesniegumu uzrakstījis kā 

loceklis, otrs jautājums: uz cik ilgu laiku komisija paliek bez priekšsēdētāja? A.Mačeks: līdz 

nākošā mēneša beigām, komisijā darbojas vietnieks. E.Grigorjeva precizē, ka dome ievēl 

komisiju, komisijas locekļi no sava vidus izvirza priekšsēdētāju un vietnieku. Sporta lietu 

komisijā ir priekšsēdētāja vietnieks. I.Nagņibeda izsaka pateicību J.Krievam par veiksmīgu 

sadarbību  divās komisijās. J.Krievs strādājis atbildīgi un punktuāli pildījis darba pienākumus. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 
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Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 238 “Par izmaiņām Sporta lietu komisijas 

sastāvā”. 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecumnieku 

vidusskola” nolikumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams 

ziņojums. Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 239 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” 

nolikumā”. 

 

11.p. 

Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā “Tranzīta ielu 

Elejas un Mēmeles ielu posmu seguma atjaunošana”. 

 

(A.Mačeks, L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, bet līdz tās norises dienai vēl nebija saņemts 

Satiksmes ministrijas gala atzinums, jautā, vai L.Vasiļauskai kā ziņotājai ir kas piebilstams. 

L.Vasiļauska atbild, ka atzinums vēl nav saņemts, telefoniski saņemts solījums, ka viss būs 

kārtībā. Problemātika ir tajā apstāklī, ka nākamā domes sēde provizoriski plānota 31. jūlijā, 

dokumentiem jābūt iesniegtiem 1. augustā. Ja būs nepieciešamas izmaiņas lēmumā, papildus var 

tikt gatavoti grozījumi lēmumā. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 240 “Par pašvaldības līdzdalību un 

līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā “Tranzīta ielu Elejas un 

Mēmeles ielu posmu seguma atjaunošana””. 

 

12.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 241 “Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) 

Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam”. 

 

13.p. 

Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 
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Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Pieņemt lēmumu Nr. 242 “Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai”. 

 

14.p. 

Par investīciju projekta “Dārza ielas pārbūve no Biržu ielas līdz pilsētas robežai, Bauska, 

Bauskas novads” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Mārtiņš Cimermanis, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 243 “Par investīciju projekta “Dārza ielas pārbūve 

no Biržu ielas līdz pilsētas robežai, Bauska, Bauskas novads” 

pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

15.p. 

Par investīciju projekta “Pirmsskolas izglītības grupu telpu ierīkošana Sporta ielā 3, 

Uzvara, Gailīšu pagasts” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 244 “Par investīciju projekta “Pirmsskolas 

izglītības grupu telpu ierīkošana Sporta ielā 3, Uzvara, Gailīšu pagasts” 

pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

16.p. 

Par meža zemes atmežošanu īpašumā “Lauriņi 1”, Ceraukstes pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 245 “Par meža zemes atmežošanu īpašumā 

“Lauriņi 1”, Ceraukstes pagastā”. 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 5-4, Bārbele, 

Bārbeles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 246 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 5-4, Bārbele, Bārbeles pagastā, 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 5-5, Bārbele, 

Bārbeles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. Ziņojums 

nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 247 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 5-5, Bārbele, Bārbeles pagastā, 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 19., 20., 21., 22., 23., 24., 25.,  26., 

27., 28., 29., 30., 31., 32., 33., 34. un 35. jautājumu. 

 

Deputāti tam piekrīt. 

 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Medņi” Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 248 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Medņi” Īslīces pagastā atsavināšanu”. 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulaines mazdārziņš 1.5”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 249 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Saulaines mazdārziņš 1.5”, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 11-4, 

Dāviņos, Dāviņu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 250 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Bauskas iela 11-4, Dāviņos, Dāviņu pagastā, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Upmalas iela 10-6, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 251 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Upmalas iela 10-6, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Upmalas iela 10-6A, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 252 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Upmalas iela 10-6A, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Salātu iela 6 k-2-1, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 253 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Salātu iela 6 k-2-1, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Dārza iela 26 k-2-34, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 254 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Dārza iela 26 k-2-34, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

26.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Baznīcas iela 11A”, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 255 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Baznīcas iela 11A”, Bauskā nodošanu atsavināšanai”. 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas iela 6 -4, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 256 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Stacijas iela 6 -4, Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu iela 5-18, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 257 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Cīruļu iela 5-18, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Dainas”, Kurmenē, Kurmenes 

pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 258 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Dainas”, Kurmenē, Kurmenes pagastā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Gaismas iela 3-2, Gaisma, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 259 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Gaismas iela 3-2, Gaisma, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas Kūdra-7”-17, 

Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 260 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Misas Kūdra-7”-17, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas Kūdra 7”-9, Misā, 

Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 261 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa "Misas Kūdra 7"-9, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai”. 
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33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazā iela 18” , Codes pagastā 

atsavināšanu.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 262 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Mazā iela 18” , Codes pagastā atsavināšanu”. 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Viesuļi” , Codes pagastā 

atsavināšanu. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 263 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Viesuļi” , Codes pagastā atsavināšanu”. 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežāžu garāža 23”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 264 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Mežāžu garāža 23”, Gailīšu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

Sēdes noslēgumā deputāts J.Krievs izsaka pateicību par šo laiku, kas pavadīts kopā. 

Uzsver, ka no katra deputāta un darbinieka ir kaut ko mācījies. Šie četri gadi paliks labā atmiņā. 

  Deputāts R.Melgailis izsakās, ka savulaik Vecsaules pagastā bijis kā jaunākais deputāts, 

bet darbu beidz kā gados vecākais, jaunajiem deputātiem novēl veiksmi. 

 

Sēdi beidz 2025. gada 19. jūnijā plkst. 9.50. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 43 lp; 

2. Bauskas novada pašvaldības 2024. gada publiskais pārskats uz 133 lp; 

3. 19.06.2025. nolikums Nr. 7 uz 1 lp; 

4. 19.06.2025. nolikums Nr. 8 uz 10 lp; 

5. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība uz    

3 lp. 

  

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ligita Jukšinska 
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